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Zápis z jednání Kulturní komise ze dne 4.3.2015 

Místo konání: kancelář pana starosty, budova radnice Jírova 2, Brno-Líšeň 

Přítomni  - přítomno 11 členů, viz příloha č.1 – prezenční listina,  

přítomní hosté: Mgr. Rumenová Margarita, ředitelka KC 

Body jednání 

1.bod – Zahájení schůze v 17.10 hod. předsedkyní komise Hanou Sosíkovou. Úprava bodů 
jednání :  bod č.8 změna- dotaz –stažení paní Víchová na vlastní žádost, nahrazeno 
informacemi setkání spolků a nový bod č. 9 – veřejná e-mailová adresa, úprava bod č. 10 
návštěva atelieru Studánka, diskuze a závěr schůze se posouvají na bod č.11. 

 Hlasování -11 x ANO 

 Úprava programu schůze odsouhlasena všemi členy komise.  

2. bod - Návrh spolupráce se Školskou komisí na soutěžích: Nejlepší čtenář a akce 
Líšeňské reálie. 

 Nejlepší čtenář členy komise zamítnut. Komise se shodla, že tato akce, vzhledem k vazbě 
mezi jednotlivými školními knihovnami a Knihovnou Jiřího Mahena, zůstane z organizačních 
důvodů Školské komisi.  

V případě akce Líšeňské reálie byl návrh na spolupráci se školskou komisí přijat a doplněn 
návrhem možné spolupráce se Sportovní komisí (poznávací, zábavný a sportovně zaměřený 
pochod – stezka pro rodiče s dětmi za kulturními památkami Líšně (viz seznam Wikipedie). 
Tato akce a zejména její podrobné propracování (finanční krytí, trasa, náplň, atd.), bude 
upřesněno na dalším společném jednání zúčastněných komisí a vedením naší obce. 

Nejlepší čtenář hlasování: 11 x NE podpořeno 

Líšeňské reálie hlasování: 11 x ANO pro spolupráci 

3. bod – finanční krytí akcí pořádaných KK - pan starosta 

 Vzhledem k souběžně probíhajícímu jednání Rady při ÚMČ Brno-Líšeň, nebylo možné bod 
projednat. 

4. bod - Návrhy členů KK na akce pořádané KK. 

a) paní Sosíková  - výstava  atelieru Studánka v prostorách radnice  - využití vitrín 
v přístupové hale budovy (atelier má své vybavení pro výstavní činnost, odpadá finanční krytí 
při adjustaci exponátů), výstava na dobu určitou.  

V další etapě zapojení líšeňských škol, vystavování výtvarných prací dětí z líšeňských ZŠ. 
Přislíbena spolupráce Kulturního centra, např. zapůjčení cliprámů na vystavené práce. Tento 
návrh odsouhlasen jednohlasně.  Hlasování : 11 x ANO 
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b) pan Valášek – návrh na setkání členů všech komisí, členů rady, případně zastupitelů. 
Nepodpořeno vzhledem k počtu všech komisí, jejich členů a zastupitelů. Návrh pana Valáška 
se nezamítá, ale musí se promyslet, upravit a projednat s vedením obce. 

c) paní Stejskalová -  upravení a oživení atria v budově radnice, možnost vystavení 
prostorových prací, které nepodléhají povětrnostním vlivům, např. exponáty atelieru 
Studánka.  

5. bod – Spolupráce s Kulturním centrem – informace ředitelka centra paní Rumenova.  
 
Paní Rumenova předložila k nahlédnutí plán hospodaření na rok 2015, tištěné materiály 
Rozpočet akce Líšeňský ples, Líšeňské ostatky a Program Kulturního centra pro další 3 
měsíce. Informace ohledně chystaných projektů Kulturního centra Líšeň pro rok 2015:  
a) celoměstské projekty: (ve spolupráci s kanceláří Brno – zdravé město a dalšími 
institucemi):  
1) Oslava mezinárodního dne žen (březen 2015)  
2) Brněnské dny pro Zemi (duben 2015)  
3) Týden města (květen 2015)  
4) Brněnské dny bez úrazů (květen-červen 2015)  
b) další projekty:  
Projekt Via Líšeň spolu a zvlášť – fotografický projekt ve spolupráci s VUT – plánovaná 
výstava studentů (fotografie), a projekt Centrum pro seniory v Líšni – ve spolupráci s 
Pastelkou, Klubem důchodců a Líšeňskou radnicí je připravován projekt, který bude 
orientován na seniory. Na tento projekt Kulturní centrum podalo žádost o finanční dotaci z 
JMK.  
Sosíková - přeposlat členům komise Pravidla vztahu orgánů MČ k příspěvkovým 
organizacím. 

6. bod – Zhodnocení akce Líšeňské ostatky,  

předáno slovo přímým účastníkům. Velice pozitivní hodnocení. Narůstá počet účinkujících i 
přihlížejících občanů, zlepšuje se i kvalita a počet masek. V rámci města Brna je pohlíženo na 
Líšeňské ostatky jako na mimořádně vydařenou, vyhlášenou a tradiční akci, která se opírá o 
místní folklor. Velký úkol do budoucna – udržet a zabezpečit kvalitu akce.  

7. bod – Dotace pro rok 2015 Líšeň sobě o.s. - doplňující informace k projektu chtěla 
poskytnout paní Dombrovská, byla nepřítomna (omluvena – účinkuje v divadle), ale své 
vysvětlení (jak je patrné z jejího e-mailu), poskytne dodatečně písemně.   

Vzhledem k tomu, že dotace (nenároková složka), již byla komisí částečně doporučena a 
postoupena k projednání zastupitelstvu a Radě při MČ Brno-Líšeň, je pro Kulturní komisi 
odsouhlasený výsledek jednání uzavřený a není tedy nutno o něm debatovat, či se k němu 
vyjadřovat. 

Členům komise doporučen k pročtení Zákon o svobodném přístupu k informacím. 

 Hlasování :  10 x ANO uzavřeno, 1 x zdržel se  
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8. bod – Informace ze schůzky spolků na Dělňáku, ze dne 3. 3. 2015 – informace 
Sosíková, Rumenová a Stejskalová  

Zástupci jednotlivých organizací v oblasti kultury představili náplň svých činností a jejich 
význam pro občany Líšně. Projednávána byla převážně spolupráce s Kulturním centrem, která 
možnou záštitou i součinností na akcích spolků a organizací činných v oblasti kultury obce 
Líšeň, umožní určité zjednodušení stávajících problémů, například využití zázemí Kulturního 
centra.  
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9. bod - veřejná e-mailová adresa KK a její oznámení a postup při odpovědi občanům 
Líšně 

Zveřejnění adresy článkem v líšeňských novinách o práci a zaměření KK.  Postup při 
odpovědích na případné dotazy občanů je stanoven takto: zvolený, vybraný člen komise 
k danému dotazu či příspěvku vypracuje návrh odpovědi, ostatní členové mohou návrh 
odsouhlasit, nebo připomínkovat (komunikace mezi členy proběhne e-mailem). Dle 
připomínek bude odpověď na dotaz upravena a následně po souhlasu všech členů KK, 
zveřejněna. Tímto, sice zdlouhavějším, ale jednotným přístupem se zamezí možným 
nejasnostem jak mezi členy KK, tak i občanem, který podá dotaz, či poskytne podnět komisi 
k projednání. 

Hlasování : 11 x ANO pro přijaté usnesení 

10.bod -   Sosíková - návrh na další schůzi 

 1. dubna v ateliéru Studánka asi v 17.30 hod, bude upřesněno v pozvánce. 

Hlasování : 11 x ANO  

11.bod - Diskuze, dotazy, závěr. Vznesen pouze dotaz, co se týče absence a omluvy na 
schůzích KK.  

18.45 hod schůzka Kulturní komise ukončena. 

Zpracovala  5.3.2015 Hana Zabloudilová,   

na žádost paní ředitelky KC opravila 5.bod zápisu 21.3.2015 Sosíková  

 

Přílohy: 1. prezenční listina, 2. Rozpočet akce KCL, 3.plán akcí KCL 2015 a, 4. plán akcí 
KCL b, pozvánka na 2. Schůzi KK 

 

……………………………………… 

Podpis předsedy/předsedkyně komise 
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